
 
Vuokra-asuntojen rakentaminen / valtuustoaloite 
 
Khall 19.09.2022 § 182    
287/00.01.01.02/2022    
 
 
Valmistelija Hallintojohtaja Jaana Salo 
 
 Valtuutettu Ali Abdalla jätti valtuuston kokouksessa 15.11.2021 Kuortaneen 

kokoomuksen valtuustoryhmän laatiman aloitteen, jossa esitetään, että 
Kuortaneen kunta selvittää millaisille asunnoille olisi kysyntää ja alkaa kartoittaa 
mahdollisia yhteistyökumppaneja asuntorakentamista varten. 

 
 Aloitteen pohjalta on valmisteltu selvitys, jossa on kartoitettu mm. kunnan nykyistä 

vuokra-asuntorakennetta, mahdollista uusien asuntojen tarvetta sekä niiden 
toteutusvaihtoehtoja. 

 
 Kuortaneen kuntastrategiassa 2022-2030 (khall 5.9.2022 § 171) on strategisina 

päämäärinä mm. kunnan vetovoiman vahvistaminen ja laadukkaat palvelut eri 
ikäryhmille. Uusien ja nykyaikaisten asuntojen tarjonta vastaa osaltaan strategian 
toteutumiseen.  

 
 Tehdyn selvityksen ja kuntastrategian pohjalta voitaneen todeta, että uusille 

pienehköille asunnoille on tarvetta.  
 
 Kuortaneen kunnan vuokra-asuntoista vastaa KiOy Kuortaneen Asunnot, minkä 

vuoksi valmistelua on perusteltua jatkaa kunnan ja asuntoyhtiön kanssa 
yhteistyössä vuokra-asuntotarjonnan lisäämiseksi. 

 
Liite taustaselvitys 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus merkitsee liitteenä olevan vuokra-asuntojen rakentamista 

koskevan selvityksen tiedoksi. 
 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
Lisätietojen antaja Hallintojohtaja Jaana Salo, jaana.salo@kuortane.fi, 040 505 7803 
 Elinkeinovastaava Aapo Petäjäniemi, aapo.petajaniemi@kuortane.fi, 040 505 

7802 
 Hallinnollinen isännöitsijä Anu Kataja, anu.kataja@kuortane.fi, 040 774 8870 
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